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"Zgodnie z decyzją zarządu cieszyńskiego, z uwagi na planowane do realizacji zadania
inwestycyjne na terenie gminy Skoczów (modernizacja ul. Stalmacha i przebudowa mostu
na rzece Wiśle w Ochabach) nie będą realizowane na drogach powiatowych w naszej
gminie zadania w zakresie nowych nawierzchni, czyli nakładek" - pismo o takiej treści trafiło
do burmistrza Mirosława Sitko. Decyzja spotkała się z krytyką radnych.
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Myślę, że wszyscy radni i sołtysi są lekko zszokowani. Akurat w tym roku miała być wykonywana nakładka
w Pierśccu na ul. Landeckiej. Remont tej drogi zaczął się w 2010 roku, to jest 9. rok i droga nie jest
skończona. W poprzedniej kadencji składałam wnioski do każdego radnego powiatowego i od starosty
Króla otrzymałam informację, że ta droga będzie zrobiona. Chciałam zapytać, jakie są powody? Czy tylko
brak środków? - komentowała decyzję Zarządu Powiatu Cieszyńskiego radna Monika Szyndler.

Niestety sytuacja nieco się zmieniła w powiecie i mamy taką, jaką mamy - odpowiedział radnej burmistrz
Sitko. Ponadto, poprosił Beatę Macurę (sekretarz miasta i radną powiatową), aby złożyła interpelację do obecnego
starosty Mirosława Szczurka i poruszyła temat na najbliższej sesji powiatu. Przypomnę tylko, że jesteśmy jedyną
w powiecie gminą, jedyną, która zawsze partycypowała przynajmniej w 50% we wszystkich remontach.
Wiele gmin nie partycypowało. W związku z tym uważam to stanowisko powiatu za błędne - dodał włodarz
Skoczowa.

Głos zabrał także Rajmund Dedio, przewodniczący Rady Miejskiej, który mówił- te powiatowe drogi wyglądają
fatalnie. Jak czytałem uchwałę z Wisły, to tam do drogi powiatowej dołożyli 50 czy 100 tys. na kilka
milionów inwestycji. Tyle z budżetu gminy. A my dajemy 50% od zawsze. O wiślańskiej drodze pisaliśmy tutaj.

Sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego odbędzie się już jutro (26.02).
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